
Zápisnica 

z 9.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 12.05.2020. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.    Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení zo 7. zasadnutia OZ  

6. Návrh rokovacieho poriadku obce Borčice č. 1/2020 

7. Správa z kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 

8. Žiadosť o zrušenie predkupného práva – Ing. Igor Bartoš 

9. Žiadosť o položenie elektrického kábla – Ing. Ferdinand Zigo 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

1. Otvorenie  zasadnutia  

 

p. Starostka obce Ľubica Hasidlová privítala prítomných poslancov a skonštatovala, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

p. Starostka predniesla program rokovania a dala za návrh hlasovať.  

 

UZNESENIE č. 60 

Program rokovania bol prijatý. 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 



 

Program rokovania: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.    Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

5. Kontrola uznesení zo 7. zasadnutia OZ  

6. Návrh rokovacieho poriadku obce Borčice č. 1/2020 

7. Správa z kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 

8. Žiadosť o zrušenie predkupného práva – Ing. Igor Bartoš 

9. Žiadosť o položenie elektrického kábla – Ing. Ferdinand Zigo 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p. Rastislav Srnec a p. Jozef Sekula. 

Písaním zápisnice poverila zamestnankyňu obecného úradu Janu Betákovú.  

 

4. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

 

Ing. Monika Šupáková prečítala a zložila zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. Zvolená poslankyňa obecného zastupiteľstva svojim podpisom a vyslovením 

„sľubujem“ zložila sľub. Zároveň svojím podpisom čestne prehlásila, že nevykonáva funkciu 

nezlučiteľnú s funkciou poslanca. Starostka poblahoželala poslankyni k jej zvoleniu. 

Sľub bude ako príloha k tejto zápisnici.   

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 

 



Uznesenie č. 61 

Návrh uznesenia č. 61 - Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

A/ v zmysle §25 ods. 2 písm. g/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskorších 

predpisov zánik mandátu poslanca OZ vo volebnom obvode č. 1 v Borčiciach – Boris Bobot, 

dňom 16.01.2020. 

B/ v zmysle §192 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, nastúpenie náhradníka 

za poslanca OZ, ktorý získal najväčší počet platných hlasov vo volebnom obvode č.1 

v Borčiciach – Ing. Monika Šupáková. 

C/ v zmysle §25 ods. 1 písm. a/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, že Ing. Monika Šupáková zložila sľub poslanca Obecného zastupiteľstva v obci 

Borčice dňa 12.05.2020 a prijala funkciu poslanca obecného zastupiteľstva vo volebnom 

obvode č. 1. 

Po zložení poslaneckého sľubu Ing. Monika Šupáková /poslanec OZ/ sa v rokovacej miestnosti 

nachádzalo 5 poslancov. 

 

5. Kontrola uznesení  zo 7. zasadnutia OZ  

 

p. Starostka skonštatovala, že uznesenia zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 16.01.2020, kde boli prijaté uznesenia č. 56 až 59 boli riadne vykonané. 

 

p. Haliak – navrhoval by som, aby bolo prečítané každé prijaté  uznesenie zvlášť a prečítané 

jeho plnenie, lebo takto je to len prečítané a skonštatované, že tieto uznesenia boli splnené. Ja 

si presne nepamätám  ako bolo čo schválené na predošlom zastupiteľstve. 

 

Za 4 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

          

UZNESENIE č. 62 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach berie na 

vedomie kontrolu uznesení č. 56 až 59 zo dňa 16.01.2020. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 



6. Návrh rokovacieho poriadku obce Borčice č. 1/2020 

p. Starostka predniesla  návrh rokovacieho poriadku obce Borčice č. 1/2020, ktorý bol 

zverejnený dňa  28.02.2020. Dátum ukončenia lehoty na pripomienkovanie bol do 

10.03.2020. Do dnešného dňa neboli doručené žiadne pripomienky prostredníctvom mailu 

alebo poštou na adresu, tak ako bolo uvedené. 

p. starostka – k tomuto návrhu mám jednu pripomienku a to: 

Pripomienka č. 1 

v § 6 bod 7 - Oznam o zasadnutí zastupiteľstva spolu s navrhovaným programom musí byť 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle najneskôr 5 dní pred jeho konaním.  

 a  

 § 5 bod 3 - Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli 

obce a na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva.  

podľa mňa sa tieto dva body vylučujú,  nakoľko v § 6 bode č.7 by som vynechala formuláciu 

spolu s navrhovaným programom .  

 

p. Haliak- buď vypustíme § 5 bod 3 alebo formuláciu. Do § 6 bodu č. 7 vymazať formuláciu             

„ spolu s navrhovaným programom.“ 

 

p. Starostka dala hlasovať za jej návrh s pripomienkou č. 1: 

Za 5 – Sekula, Králiková, Šupáková, Haliak, Srnec 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 63 

Návrh pripomienky č.1 - p. starostky bol prijatý. V §6 bod č. 7 sa vypustí formulácia „spolu 

s navrhovaným programom. 

§6 bod 7 bude znieť takto: Oznam o zasadnutí zastupiteľstva musí byť zverejnený na úradnej 

tabuli a webovom sídle najneskôr 5 dní pred jeho konaním.  

 

Pripomienka č. 2 

p. Sekula - ja dávam pripomienku – vypustiť zvukový záznam a všade kde sa spomenie slovo 

zvukový záznam a súvisí to s § 13 bod č. 5, ktorý chcem aby sa úplne vypustil.  

Za 3 – Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 2 – Srnec, Haliak  

Zdržal sa 0  



Návrh bol prijatý 

 

 

UZNESENIE č. 64 

Návrh p. Sekulu bol prijatý. V §13 bod č. 5 sa úplne vymaže a všade kde sa spomenie slovo 

zvukový záznam. Celý §13 bude znieť takto: 

 

ČASŤ IV. 

ORGANIZAČNO-TECHNICKÉ ZABEZPEČENIEZASADNUTÍ OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA 

§ 13 

1.Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sa vyhotovuje zápisnica. V zápisnici sa uvedie aj to, 

kto riadil schôdzu, schválený program rokovania, koľko poslancov bolo prítomných, ktorí 

poslanci neboli prítomní, ktorí poslanci žiadali svoju neúčasť ospravedlniť, ktorí rečníci 

vystúpili v diskusii vrátane obsahu ich vystúpenia a aký bol výsledok hlasovania, aké boli 

prijaté uznesenia, nariadenia. 

2.Zápisnicu zo zasadnutia obecného zastupiteľstva podpisuje starosta a určení overovatelia. 

Prílohou zápisnice sú prijaté uznesenia a prezenčná listina.  

3.Zápisnica musí byť vyhotovená a podpísaná do 10 dní od konania zasadnutia obecného 

zastupiteľstva a zverejňuje sa na webovom sídle obce do 10 dní od jej vyhotovenia. Ak 

overovatelia zápisnicu neoveria do 10 dní od preukázateľného doručenia, jedenástym 

dňom sa zápisnica považuje za overenú. 

4. Zápisnicu podpisuje starosta obce Borčice, zapisovateľ a overovatelia. 

5. Overená a schválená zápisnica je autentickým záznamom o zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a je uložená spoločne s príslušnými podkladmi, prílohami, uzneseniami na 

obecnom úrade. 

6. Súčasťou zápisnice sú prezenčné listiny, úplne texty písomne predložených návrhov, 

uznesení a iných dokumentov, ktoré boli predmetom rokovania na obecnom zastupiteľstve. 

7. Obecný úrad v Borčiciach organizačno-technicky zabezpečuje zasadnutia obecného 

zastupiteľstva ako aj archivovanie všetkých materiálov z rokovaní v súlade s príslušnými 

právnymi predpismi ako aj vnútornými predpismi obce. 

Pripomienka č. 3 

p. Haliak navrhuje, aby sa obecné zastupiteľstvo schádzalo raz za 1 mesiac. Navrhuje 

pripomienku zakomponovať a zmeniť tak  §6 bod 1. 



Celé znenie bude nasledovné:  

§6 

Zvolávanie zasadnutí zastupiteľstva 

1. Zasadnutia zastupiteľstva sa konajú podľa potreby, najmenej raz za 1 mesiac, spravidla 

v súlade s návrhom a dohodou poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

p. Starostka dala hlasovať za pripomienku č. 3 p. Haliaka 

 

Za 3 – Sekula, Haliak, Srnec 

Proti 2 – Králiková, Šupáková  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 65 

 

Návrh p. Haliaka bol prijatý v takomto znení: 

§6 

Zvolávanie zasadnutí zastupiteľstva 

1. Zasadnutia zastupiteľstva sa konajú podľa potreby, najmenej raz za 1 mesiac, spravidla 

v súlade s návrhom a dohodou poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

Všetky pripomienky budú zakomponované do rokovacieho poriadku. 

 

 

7. Správa z kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 

 

p. Starostka – dala slovo hl. kontrolórke  Ing. Gabriele Savkovej, aby predniesla správu 

z kontrolnej činnosti za II. polrok 2019.  Prečítala správu z kontrolnej činnosti za II. polrok 

2019, ktorá bude súčasťou tejto zápisnice. 

p. Haliak – chcem sa opýtať ostatné finančné doklady čo to je?  

p. Hl. kontrolórka – poistky, školenia, zálohové platby, všetko čo nie je faktúra. 

p. Haliak – výdavkové pokladničné doklady čo tam môže byť a zahŕňať? 

p. Hl. kontrolórka - Všetko čo sa kupovalo, v hotovosti cez pokladňu. Každý jeden pokladničný 

doklad, čo sa kupovalo v hotovosti. 



p. Haliak – a čo sa týka výdavkov na mzdy to je kde zahrnuté, to ste nekontrolovali? 

p. Hl. kontrolórka – výdavky na mzdy sú v interných dokladoch. 

p. Haliak – aha takže tam sú zmluvy aj dohody o pracovnej činnosti? 

p. Hl. kontrolórka- nie tie tam nie sú,  ja som kontrolovala účtovné doklady a nie mzdové 

doklady. Na základe plánu kontrol som skontrolovala, ktorý ste mi schválili. 

p. Haliak – uznesenie z mimoriadneho zastupiteľstva ohľadne tej budovy na ihrisku  - predsa 

nebolo splnené. 

p. Starostka – všetky uznesenia som splnila, správu od JUDr. p. Bustinovej som Vám prečítala.  

p. Haliak- navrhujem, aby uznesenie z mimoriadneho zastupiteľstva starostka prečítala 

a povedala, ako postupovala a či sa niečo robilo preto. My sme si dali vypracovať svoj právny 

posudok a trváme na tom, že stavba je neoprávnená. 

 

p. Hl. kontrolórka – požiadala, obecné zastupiteľstvo, aby zobralo na vedomie správu 

z kontrolnej činnosti. 

 

p. Starostka dala hlasovať. 

Za 5 –Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 2 - Haliak, Srnec 

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 66 

Správu o plnení Plánu kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 zobrali poslanci OZ na vedomie. 

Táto správa bude súčasťou tejto zápisnice. 

 

8. Žiadosť o zrušenie predkupného práva – Ing. Igor Bartoš 

p. Starostka – prečítala žiadosť p. Ing. Igora Bartoša o zrušenie predkupného práva na 

nehnuteľnosť nachádzajúcej sa v k.ú. Borčice – parc. KN č. 93/10 vo výmere 569m2. 

Predkupné právo bolo zriadené na základe kúpnej zmluvy na uvedenú nehnuteľnosť podpísanej 

15.06.2006 a vkladom povoleným 26.07.2006 v Správe katastra Ilava. Materiál bol zaslaný 

poslancov OZ mailom. Na otázku, či majú k danej problematike nejaké pripomienky sa nikto 

neozval. 

p. Starostka – dala hlasovať za zrušenie predkupného práva. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 

 



UZNESENIE č. 67 

Návrh bol prijatý na zrušenie predkupného práva na nehnuteľnosť nachádzajúcej sa v k. ú. 

Borčice – parc. KN č. 93/10 vo výmere 569m2. Predkupné právo bolo zriadené na základe 

kúpnej zmluvy na uvedenú nehnuteľnosť podpísanej 15.06.2006 a vkladom povoleným 

26.07.2006 v Správe katastra Ilava. 

V prípade, ak boli splnené všetky podmienky podľa článku IV. Kúpnej zmluvy zo dňa 

15.06.2006, to  

 

- do 1 roka od nadobudnutia vlastníckeho práva k prevádzanej nehnuteľnosti, pozemku 

C-KN, p.č. 93/10, ostatná plocha o výmere 569 m2 (ktorá bola Geometrickým plánom 

„na zameranie novostavby p.č. 63/17 na vydanie kolaudačného rozhodnutia“, č. 

89/2009 zo dňa 10.09.2009, rozdelená na vyššie opísané 2 pozemky) bolo vydané  

stavebné povolenie a č.30/2007-TS1-A/10 zo dňa 22.02.2007, 

- bola realizovaná stavba, rodinný dom, ktorému bolo obcou Borčice pridelené súpisné 

číslo 163, na pozemku C-KN, p.č. 93/17, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 98 m2, 

v súlade s rozhodnutím o umiestnení stavby a stavebným povolením, 

- dňa 22.09.2009, bolo obcou Borčice vydané rozhodnutie, ktorým bolo povolené užívanie 

stavby (kolaudačné rozhodnutie) č.142/2009-TS1-A/10, ktoré nadobudlo právoplatnosť 

22.09.2009, a to rodinného domu, ktorému bolo pridelené súpisné číslo 163 bol manželmi 

Bartošovými predložený geometrický plán ku kolaudácii stavby, RD č. 163  

 

boli splnené podmienky pre zrušenie predkupného práva, resp. nenastali podmienky 

pre realizáciu predkupného práva obcou Borčice (nie je nárok na odkúpenie 

nehnuteľností od manželov Bartošových). 

 

 

 

9. Žiadosť o položenie elektrického kábla – Ing. Ferdinand Zigo 

 

 

p. Starostka- prečítala žiadosť od Ing. Ziga. O možnosti využiť výkop Slovak Telekom na 

rozšírenie verejného osvetlenia v nových lokalitách som už s Vami diskutovala. Spoločnosť 

Slovak Telekom túto možnosť nevylučujú. Kábel a materiál si musíme obstarať vo vlastnej 

réžii. Musíme dať vypracovať projektovú dokumentáciu, s tým, že realizácia bude cez stavebné 

konanie.  

p. Haliak – ja som sa bavil s p. Milanom Janíkom, ktorý robí revízneho technika v odbore 

elektrika a povedal, že bez stavebného povolenia sa to nemá realizovať. P. Haliak predložil  p. 

starostke cenovú ponuku na materiál a práce súvisiace s pokládkou káblov. Následne predložil 



okopírovanú normu ,, Kladenie vodičov NN a VN  do zeme STN 341050, STN 33 2000-5-52 

A STN 73 6005´´ . 

p. Starostka – realizácia optickej siete sa mala začať v lokalitách Za Parkany a Rudiny, tým, že 

sa musí vypracovať projektová dokumentácia. Dohodla som sa so Slovak Telekom, že sa začne 

od Nemšovej po hlavnej ceste. V tomto úseku by Slovak Telekom mohol položiť na vlastné 

náklady chráničku pre kamerový systém.  

p. Haliak – nech zafinancujú chráničku po kábli, nakoľko nemusí byť chránička na kamery, tam 

môže byť cez optiku.  

p. Starostka – zástupca zo Slovak Telekomu povedal, že chránička na elektrický kábel je širšia  

a nemohol by už v rozpočte schovať túto položku, nakoľko je to iný rozmer.  

p. Haliak – posunieme to na ďalšie zastupiteľstvo, s tým, že sa dá vypracovať projektová 

dokumentácia na plánované verejné osvetlenie. 

 

p. Starostka – Slovak Telekom navrhuje, že keď nám umožnia položenie kábla a vyvedú 

chráničky na kamerový systém, my im vyrubíme daň za užívanie verejného priestranstva 

a vecné bremeno v hodnote 1,00€. V prípade, že by mali platiť daň v plnej výške je pre nich 

realizácia nevýhodná a v obci by optiku nerobili. Je na vás, či sa to bude realizovať za týchto 

podmienok. 

p. Srnec – zhodnotil, že či sa oplatí daň z verejného priestranstva vyrubiť tejto spoločnosti. 

p. Haliak – do akej hĺbky to budú kopať? Zásyp atď. proste  všetko čo  tam musí byť. Či sú si 

vedomí, že by sa to malo robiť do hĺbky 120cm.  

p. Srnec- aby sme nepohoreli na hĺbke ako navrhuje Slovak Telekom. Musí to byť podľa normy 

hlavne na výkopoch. 

p. Starostka – ako zhotovitelia optickej siete by mali vedieť koľko do hĺbky by mali ísť.  

p. Srnec – chceme vedieť či budú súhlasiť s normou 120cm do hĺbky. 

p. Starostka – v plánoch majú 60cm v chodníku a 1m v zelenej ploche. 

p. Haliak – ja by som navrhoval k tomuto bodu vypracovať uznesenie. 

p. Starostka - treba riešiť aj financovanie tohto projektu. Mailom som Vám zaslala 3 cenové 

ponuky na položenie kábla.  

p. Haliak – ja mam informáciu že cenová ponuka na projektovú dokumentáciu je do 500,00€. 

p. Starostka – Taktiež som Vám zaslala cenovú ponuku na cestu. 

p. Haliak – nech to bude všetko stáť cca 4.500,00€. Je tam takisto aj piesok naúčtovaný. 

p. Haliak – navrhujem aspoň 3 cenové ponuky, aby sme si mohli vybrať. 

p. Starostka- oslovila som aj iné firmy, ale zatiaľ prišla iba 1 cenová ponuka na cestu. 



p. Haliak – mne tiež ešte nič neprišlo, čo som ja oslovil. Cesta momentálne nie je ešte tak 

aktuálna, aby sme to museli teraz vyriešiť tiež by som to posunul na ďalšie zastupiteľstvo, s tým 

že tam budú musieť byť vypracované minimálne tri cenové ponuky. 

 

p. Hl. Kontrolórka  – zmena určenia schválenia rezervného fondu na rozšírenie osvetlenia 

a cesty s projektovou dokumentáciou a osvetlením nás vyjde cca do 10.000,00€. 

p. Haliak – aj keď ta projektová dokumentácia bude stáť cca 600,00 ale myslím si, že do tejto 

sumy by mohol projekt sa pohybovať.  

p. Starostka – navrhuje aby sme sa dohodli, aby nám urobili hĺbku podľa normy, plus my dáme 

káble a oni nám dajú chráničku. 

p. Haliak – akú máme daň za verejné priestranstvo? 

p. Starostka –  daň za verejné priestranstvo je 1,70€ za 1m2 . Mne ide o komfort, modernizáciu, 

ak na to nepristúpime, tak oni nebudú realizovať túto stavbu. 

p. Srnec – treba zistiť podmienky, a dajú to tak ako majú za príslušných noriem.  

p. Haliak – treba prijať uznesenie že sa stretneš s nimi a dané podmienky im prednesieš.  

 

p. Starostka dala hlasovať za návrh p. Haliaka – stretnutie p. starostky a predniesť návrhy 

poslancov OZ. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 

UZNESENIE č. 68 

 

p. Starostka má zvolať stretnutie so zástupcami Slovak Telekom a predniesť podmienky 

poslancov OZ.  

 

 

 

 

 

 

 



10. Diskusia 

 

p. Starostka – obdržali sme žiadosť o finančný príspevok od Hospic milosrdných sestier, kde 

sa obracajú so žiadosťou o príspevok od 240,00€ až 480,00€. V prípade že prispejeme, tak 

občania s trvalým pobytom v našej obci budú mať zľavu minimálne 2,00€/ deň.  

p. Šupáková – ja si myslím, že toto je taká nepriama pomoc. Radšej si odložiť a prispieť tomu, 

kto aktuálne bude potrebovať. 

p. Srnec – túto žiadosť by sme mohli odložiť do budúcna, nakoľko teraz je momentálna situácia 

covid 19. Nebránime sa tomu samozrejme, ale do budúcna. 

p. Starostka – žiadosť p. Murkovej a p. Dokupila stavebná komisia  sa zhodla a odporúča, 

realizáciu rozšírenia vodovodu cez stavebné povolenie. Oslovila som p. Ing. Vyslúžila, ten mi 

poslal novú cenovú ponuku na projekt  400,00€. Ja som toho názoru, aby sme ich zahrnuli do 

projektu, keď sa bude realizovať voda na jednotlivé oblasti, kde ešte nie je obecný vodovod cez 

eurofondy. 

p. Haliak – mali by sme schváliť tak, ako odporučila stavebná komisia. Toto sa už strašne dlho 

naťahuje a nechcem byť hlúpy, ale pozeral som si faktúry za predchádzajúce obdobie, ženy si 

musíme uctiť, ale MDŽ nás vyšlo 1.000,00€. Prečo dávame toľko na kultúru? 

p. Starostka – snažíme sa aby kultúrne akcie boli na úrovni, nie vždy sa dá zmestiť pod sumu 

1.000,00€. Sme tu pre ľudí, treba si ich uctiť. 

p. Haliak – ako zaplatiť vokálnu skupinu, ktorá tu bola pár hodín 300,00€ je dosť. 

p. Šupáková – ja som za kultúru. To budeme zakaždým variť kotlíkový guláš do misky a to je 

ako kultúra pre Vás? 

p. Haliak – ja nehovorím o kotlíkovom guláši, len som narážal na to že v iných obciach si robia 

program vo svojej réžii, ako uplatiť 300,00 € za vokálnu skupinu. Potom hovoríme že nemáme 

na nič peniaze. 

p. Haliak – ja nechápem, prečo je tu zmluva na ILLE, je to podľa mňa  predražené a vyhodené 

peniaze. V kultúrnom dome sa žiadne akcie nekonajú a platiť každé dva mesiace cez 70 eur za 

toaletný papier je zbytočné. Nevidím dôvod prečo by sa malo platiť ročne cca 420,00 € za 

toaletný papier ďalej. Koľko osláv tu bolo alebo akcii. Nech tu bolo 15 akcií. Do budúceho 

zastupiteľstva chcem vedieť koľko bolo dodaného materiálu, koľko bolo utierok, toaletného 

papiera, mydiel a koľko sa spotrebovalo. Chcem vidieť originál tej kópie poslednej zmluvy 

hneď teraz. 



p. Betáková – my pracovníci obecného úradu nevyužívame žiadny Ille materiál. Kupujeme si 

za vlastné finančné prostriedky alebo zozbierame letáky a vymieňame to potom za toaletný 

papier. Nie sme odkázaní na Vaše ILLE a ja tým duplom určite nie!!!!!!! 

 

p. Haliak- pani Betáková poprosil by som Vás k nahliadnutiu o zmluvu , ktorú má obec 

uzatvorenú s ILLE.  

p. Betáková – predložila predmetnú zmluvu p. Haliakovi. 

p. Haliak -  ak dobre čítam zmluvné podmienky tak je tam napísané že keď odstúpime od 

zmluvy, tak je zmluvná pokuta 50 % zo sumy ktorá zostáva doplatiť do konca zmluvného 

obdobia, takže to je cca 200 € a nie 500 € ako hovorila p. starostka. 

p. Srnec – je na zvážení či tu zmluvu necháme uzatvorenú, alebo ju ukončíme a ušetríme cca 

200 €. 

p. Starostka – 500,00€ bola zmluvná pokuta v čase, keď som sa na to informovala v spoločnosti 

ILLE cca 09/2019. 

p. Haliak – do 15.05.2020 my poslanci obecného zastupiteľstva ti ukladáme p. starostka, aby si 

oslovila mailom  Ing. Vyslúžila na vypracovanie projektovej dokumentácie na rozšírenie 

vodovodu p. Dokupilovi. 

p. Šupáková – chcem sa spýtať s tými eurofondami, keď tam budú výzvy, aby sme to 

neprešvihli. Podľa toho ako som to pochopila, tiež to bude trvať minimálne 1rok a nie je to 

sranda. 

 

p. Starostka  - dala hlasovať za návrh p. Haliaka, aby do 15.05.2020 p. starostka oslovila mailom 

Ing. Vyslúžila na vypracovanie projektovej dokumentácie. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 

UZNESENIE č. 69 

Do 15.05.2020 treba poslať mailom vypracovanie projektovej dokumentácie p. Vyslúžilovi. 

 

 

 



p. Starostka – mám k dispozícii znalecký posudok ohľadne športového areálu, kde cena 

nehnuteľnosti je 150.000,00€. Tento znalecký posudok dala k nahliadnutiu všetkým poslancov 

OZ. 

p. Sekula – komu sa fakturuje elektrika ? 

p. Starostka – obci. 

p. Sekula- ak by ju používal so zálohami by nebol problém, že by prispieval? 

p. Starostka – na minulom zastupiteľstve sa pýtal  p. Sekula ohľadne tribún, či bol súhlas, na to 

keď sa dala odstrániť železná konštrukcia a unimobunky - nenašla som žiadne doklady o tom.  

Nakoľko v archíve sú uložené doklady od roku 2006.  A nebol tento majetok zaevidovaný v 

majetku obce Borčice. 

p. Haliak – boli tu ďalšie návrhy, prečo neschválime prenájom mesačný p. Rezníkovi?  

p. Starostka – nikdy sme sa k výške nájmu nedopracovali, vždy ste tvrdili, že je to neoprávnená 

stavba. Máme ústnu dohodu, že v prípade potreby nám bude k dispozícií. 

p. Haliak – my sme dali vypracovať návrh na súd, nech ten rozhodne. My sa tu handrkujeme ¾ 

roka. Dali sme vypracovať nášmu právnikovi návrh na nariadenie neodkladného opatrenia 

a  poverujeme  tým p. starostku, aby to dala na súd. List bude súčasťou tejto zápisnice. Chceme 

aby tento návrh bol  do 15.05.2020 podaný na súde.  

p. Haliak prečítal celé znenie neodkladného opatrenia a odovzdal ho p. starostke. 

p. Srnec – sama p. starostka sa vyjadrila, že by bola najradšej, aby sa tento spor ukončil 

a rozhodol o tom súd. 

p. Srnec – navrhujem, aby sme hlasovali za tento návrh  na nariadenie neodkladného opatrenia, 

aby  to bolo poslané na súd do 15.05.2020. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 70 

Poslanci OZ sa zhodli na návrhu p. Srnca, aby p. starostka do 15.05.2020 podala na Okresný 

súd v Trenčíne návrh  na nariadenie neodkladného opatrenia. 

 

p. Srnec- na cintoríne pri kríži je prepadlisko, aby to zamestnanec OcÚ spravil. 

p. Starostka – vieme o tom, a je to v pláne. 

p. Sekula - ja by som chcel navrhnúť do fin. komisie p. Brezániovú od 1.6.2020 namiesto p. 

Holbovej z dôvodu nezúčastňovania sa na fin.komisiách z jej vyjadrenia pre zaneprázdnenosť, 



Členstvo by jej skončilo k 31.5.2020 a p. Brezániovú od 01.06.2020 prijať do finančnej 

komisie. 

 

p. Starostka dala hlasovať za návrh p. Sekulu, aby p. Brezániová bola členom vo finančnej 

komisii. 

 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 71 

 

Návrh p. Sekulu bol jednoznačne prijatý. p. Brezániová bude od 01.06.2020 člen finančnej 

komisie.  

 

p. Starostka dala hlasovať, aby p. Holbovej zaniklo členstvo k 31.05.2020 vo finančnej komisii. 

Za 5 – Srnec, Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

 

UZNESENIE č. 72 

p. Holbovej zaniká  členstvo k 31.05.2020 vo finančnej komisií. 

 

p. Sekula – čo s tým papierom pred kontajnermi? 

p. Starostka - Máme schválené mesačné vývozy, a mimoriadne nie sú schválené. Žiadala som 

spoločnosť ENVIPAK o navýšenie vývozu papiera alebo možnosť mimoriadneho zberu 

papiera. Na moje požiadavky spoločnosť Envipak odpovedala negatívne. 

p. Haliak- máme od ľudí, že prečo je pred úradom taký bordel. Ešte minulý rok sme navrhovali, 

že by sme hasičskú zbrojnicu premiestnili za obecný úrad a vybetónovala by sa spevnená plocha 

vedľa kultúrneho domu, kde by boli umiestnené kontajnery na triedený odpad. Navrhujem aby 

bola garáž  premiestnená za budovu obecného úradu. 

 

p. Starostka – hasičská zbrojnica je zakreslená v katastrálnej mape, takže nie je možné ju 

premiestniť. 



p. Betáková – oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s platom p. starostky a p. hl. 

kontrolórky od 01.01.2020. 

 

Nasledovný výpočet je: 

Dňa 06.03.2020 vyšiel na statistics.sk potvrdenie o priemernej nominálnej mesačnej mzde 

zamestnanca v hospodárstve SR v roku 2019, kde hodnota dosiahla 1.092,00€. 

 

Výpočet starostka obce Borčice: 

 

 /1.092,00 x 1,83/ : 2 /úväzok/ = 999,18€ 

 

999,18 + 10% /odmena/ = 1.099,098€ po zaokrúhlení = 1.100,00€ / mzda od 01.01.2020/ 

 

Výpočet hlavná kontrolórka obce Borčice: 

 

1.092,00 x 1,28 = 1.397,76€  

1.397,76 x 6,2% / úväzok/ = 86,66€ po zaokrúhlení = 87,00€ / mzda od 01.01.2020/ 

 

11. Záver 

 

p. Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 9. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a ukončila rokovanie.  

          

                                                                                                           Ľubica Hasidlová 

            starostka obce 

 

 

Overovatelia:  

 

 

Rastislav Srnec       ____________________ 

 

Jozef Sekula         ____________________ 

 

Zapisovateľka:  

             Ing. Jana Betáková           ____________________ 


